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 Protokół nr XXIV/2020 

przebiegu XXIV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 18 grudnia 2020 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 16 Radnych. Nieobecny był radny Artur Bielawski. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXIV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920), w związku z art.15zzx ust.1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych ( Dz. U. poz. 374 ze zm.),  przeprowadzimy w trybie zdalnym sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja ), że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne 

uchwały.  

  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na lata 

2021 – 2045. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie opinii komisji stałych Rady, 

d) przedstawienie autopoprawek Zarządu do projektu budżetu, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu, 

g) głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji, 

h) głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu dwóch pomieszczeń, mieszczących się w budynku przychodni 

zdrowia w Śremie przy ul. Chłapowskiego 5 oraz wynajęcia ich na czas nieoznaczony. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu śremskiego na 2021 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających w 2021 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2021 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2021 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji na 2021 rok. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że do protokołu z sesji nie wpłynęły 

uwagi Radnych.  

 

Protokół XXIII sesji z dnia 27.11.2020 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 27.11.2020 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 

    

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2021-2045. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami,  

które stanowią załącznik nr 5 do protokołu. Następnie odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię z uwagami. Kopia opinii stanowi załącznik nr 

6 do protokołu (oryginał pisma w wydziale FN).   

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek do WPF. Rada Powiatu w 

Śremie przyjęła autopoprawki (16 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXIV/188/2020  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2021-2045 została podjęta przez Radę Powiatu w Śremie jednogłośnie (16 głosów za)  i 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 6.   

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła prezentacje dotyczącą budżetu powiatu 

śremskiego na 2021 rok, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Posiedzenie zostało przerwane z uwagi na problemy techniczne. 

 

Przewodniczący poprosił, aby każdy Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk 

kworum w systemie eSesja. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 Radnych. 

 

Ad 6 a i b. 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie uchwały budżetowej. Kopia opinii stanowi załącznik nr 10 do protokołu (oryginał 

pisma w wydziale FN).   
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Ad 6c. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu i odczytał opinie 

komisji stałych Rady o projekcie uchwały. Opinie stanowią załącznik nr 11 do protokołu.   

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Ad 6d. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

przedstawienia autopoprawek Zarządu do projektu budżetu. Autopoprawki stanowią załącznik nr 

12 do protokołu. 
 

Skarbnik Powiatu  Joanna Szczepaniak poinformowała, że RIO w swojej opinii nie wskazało 

na konieczność wprowadzenia poprawek do projektu budżetu, ponadto komisje stałe Rady 

opiniowały pozytywnie projekt budżetu i nie złożyły żadnego wniosku o zmiany projektu budżetu. 

Skarbnik poinformowała, że Zarząd Powiatu zaproponował wprowadzenie autopoprawek do 

projektu budżetu, które następnie omówiła. 

 

Ad 6e. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

dyskusji nad projektem budżetu.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że wiele zmian zostało zaproponowanych przez 

Zarząd Powiatu do projektu budżetu. W bieżącym roku działania musiały być bardzo ostrożne z 

uwagi na pandemię i wiążące się z nią skutki. Natomiast w kolejnym roku można podjąć więcej 

działań, ponieważ dochody z PIT-u i CIT-u w bieżącym roku zmniejszyły się o ok.500-600 tys. zł. 

Jeżeli osiągane dochody z tego tytułu wynoszą ok. 16 mln zł to wskazane zmniejszenie nie zakłóci 

procesu inwestycyjnego. Dlatego Zarząd Powiatu zaproponował tyle zmian. Jeżeli Rada Powiatu 

zaakceptuje wskazane zmiany to planowana w budżecie kwota 6,3 mln zł na inwestycje wzrośnie 

do 9 mln zł. Wyjaśnił, że budżet powiatu zostanie zwiększony bez konieczności zaciągania 

kredytu ze środków własnych tzw. wolnych środków z lat 2018-2019 jest ponad 9 mln zł oraz 

powiat wydatkował ok. 3 mln zł na Zintegrowane Inwestycje Terytorialne na doposażenie szkół z 

czego wkład własny powiatu wynosił 700 tys. zł, a dofinansowanie ze środków unijnych 2,3 mln 

zł, które zostaną powiatowi zrefundowane. Połowa wolnych środków nie zostanie 

rozdysponowana gdyby w przyszłym roku nastąpił znaczny spadek dochodów będą one stanowiły 

zabezpieczenie. Jeśli nie będzie znacznego spadku dochodów to będą realizowane kolejne 

inwestycje. Autopoprawki, które przedstawiła pani Skarbnik nie zawierają wszystkich zmian. 

Zarząd Powiatu przygotowuje kolejne zmiany, które zostaną przedstawione na sesji w styczniu 

2021 r.. Będą to kolejne inwestycje do realizacji na kwotę ok. 4 mln zł. Obecnie Powiatowy 

Zarząd Dróg prowadzi analizy jakie to będą inwestycje. Jeżeli ten plan się uda to w przyszłym 

roku na inwestycje drogowe zostanie przeznaczonych około 13 mln zł. W latach 2015-2016 

również było realizowanych dużo inwestycji. Starosta dodał, że był optymistycznie nastawiony do 

realizacji budżetów po spłacie zobowiązań wierzytelności SP ZOZ Szpital w Śremie i jego 

oczekiwania zostały spełnione w 100 %, ponieważ nie oczekiwał, że to będą inwestycje znacznie 

wyższe od założeń Programu Postępowania Ostrożnościowego.  

W tym roku inwestycje drogowe zostały wykonane za kwotę 7,5 mln zł. W propozycjach do 

budżetu powiatu na przyszły rok środki na realizację inwestycji drogowych zostały zwiększone o 

prawie 100 %. Trzeba patrzeć na różnice pomiędzy dochodami, a wydatkami bieżącymi, ponieważ 
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w tych kwotach widać pracę i racjonalizowanie, minimalizowanie wydatków bieżących. W 2020 

r. różnica wynosiła 7 mln zł, a w obecnym roku wynosi 8,7 mln zł. Dodatkowo PZD w Śremie 

otrzymał 1,4 mln zł na remonty. To daje razem ponad 10 mln zł i ta różnica w 2021 r. zwiększa się 

o ponad 3 mln zł.  Przy budżecie wynoszącym 70 mln zł oszczędności wynoszące 3 mln zł to 

bardzo wysoka kwota.  

Ponadto do Zarządu Powiatu wpłynął wniosek Radnego Tomasza Klaczyńskiego o przesunięcie 

kwoty 40 tys. zł z rezerwy ogólnej do promocji zdrowia, z przeznaczeniem tych środków na sport. 

Zarząd Powiatu przychylił się do tego wniosku i ta zmiana została ujęta w autopoprawkach.  

 

Radny Emil Majsner (połączenie telefoniczne) podziękował za przygotowanie projektu budżetu 

oraz pozytywne rozpatrzenie wniosku Radnego Tomasza Klaczyńskiego. Dodał, że ta kwota  

z pewnością pomoże w działalności sportowej klubów i instytucji.  

Powiedział, że w autopoprawkach do projektu uchwały budżetowej został ujęty zakup busa dla 

Zespołu Szkół Rolniczych w Grzybnie, co jego zdaniem jest dobrym pomysłem jednak nie zostały 

wskazane koszty powstałe z późniejszą obsługą busa dlatego chciałby się dowiedzieć gdzie i w 

jakiej wysokości zostały ujęte te koszty.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns odpowiedział, że nie powinno być dodatkowych kosztów  

w związku z obsługą busa. Dyrekcja szkoły nie wnioskowała o dodatkowy samochód tylko o 

zamienny, przez co należy rozumieć, że obsługa i koszty będą takie same.  

  
Radny Tomasz Klaczyński (połączenie telefoniczne) podziękował Zarządowi Powiatu za 

przychylenie się do prośby o przeznaczenie środków na promocję zdrowia poprzez sport, które z 

pewnością zostaną wykorzystane z korzyścią dla mieszkańców naszego powiatu. Dodał, że mając 

na uwadze dane z inwestycji zawartych w projekcie budżetu na 2021 r. bez konieczności 

zaciągania kredytu będzie głosował za przyjęciem uchwały budżetowej.   

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

 

Ad 6f. 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowania wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu. 

 

Autopoprawki zostały przyjęte przez Radę Powiatu jednogłośnie (16 głosów za). 

 

Ad 6g. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 

Ad 6h. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. Poinformował, że Kluby Rady Powiatu 

zaopiniowały pozytywnie ten projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/189/2020 w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok (15 głosów za,  

1 wstrzymujący się) została podjęta przez Radę Powiatu i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski złożył gratulacje Zarządowi Powiatu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns podziękował Radzie Powiatu za przyjęcie budżetu na 2021 r. 

Powiedział, że dziękuje wszystkim za udzielenie poparcia dla uchwały budżetowej na 2021 rok. 
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Wynik głosowania jest sygnałem dla Zarządu Powiatu, że wszyscy zgadzają się z tym budżetem i 

będzie on służył mieszkańcom naszego powiatu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

14 do protokołu. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XIV/190/2020 zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 

budżetu przez panią Skarbnik więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXIV/191/2020 w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania 

została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że chciałby pogratulować i podziękować pani 

Skarbnik Joannie Szczepaniak, (objęła stanowisko w lipcu br.) za bardzo dobrą współpracę. 

Zarząd Powiatu jest zadowolony z jej pracy merytorycznej i przedstawiania finansów. Starosta 

dodał, że powołując panią Joannę Szczepaniak na to stanowisko nie miał obaw o jej kompetencje, 

fachowość, pracowitość i zaangażowanie. Pani Skarbnik nie tylko ma wiedzę, ale jest osobą 

pracowitą. Łączy te cechy i to daje efekty.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Radny Wojciech Zajler opuścił zdalne posiedzenie. 

 

Uchwała nr XXIV/192/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 10. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku. Poinformował, że 

projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia przez panią 

Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/193/2020 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 roku została podjęta przez 

Radę Powiatu (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu dwóch pomieszczeń, mieszczących się w budynku 

przychodni zdrowia w Śremie przy ul. Chłapowskiego 5 oraz wynajęcia ich na czas nieoznaczony. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

budżetu przez Sekretarz Powiatu Dominikę Fornalik więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XXIV/194/2020 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu dwóch pomieszczeń, mieszczących się w budynku 

przychodni zdrowia w Śremie przy ul. Chłapowskiego 5 oraz wynajęcia ich na czas nieoznaczony 

została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2021 r. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu 

komisji oświaty więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/195/2020 w sprawie Rocznego programu współpracy Powiatu Śremskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2021 r. została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 

21 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu śremskiego na 2021 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na 

wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia dodatkowo jest autopoprawka do projektu uchwały 

załączona do materiałów sesyjnych. Następnie otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/196/2020 w sprawie w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu śremskiego na 2021 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

(14 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2021 roku. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji budżetu dodatkowo jest 

autopoprawka do projektu uchwały załączona do materiałów sesyjnych. Następnie otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/197/2020 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających w 2021 roku została podjęta przez Radę Powiatu (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2021 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXIV/198/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(15 głosów za) i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XV/199/2020 w sprawie przyjęcia pracy Komisji Zdrowia, Pomocy społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2021 rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(15 głosów za) i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji i na 

wniosek radnego Wojciech Świdurskiego został uzupełniony o dodatkowy punkt. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę 
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Uchwała nr XXIV/200/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 

26 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

Radny Emil Majsner (połączenie telefoniczne) podziękował panu Staroście i całemu Zarządowi 

Powiatu za pozytywne rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie szkolenia w zakresie zasad 

używania i zdejmowania ubrań ochronnych po kontakcie z osobą zarażoną COVID-19 dla 

członków ochotniczych straży pożarnych w powiecie śremskim. Ponadto skierował słowa 

podziękowania dla wszystkich osób zaangażowanych w przywrócenie bezpłatnych badań w 

ramach NFZ rezonansem magnetycznym przy Szpitalu w Śremie. 

Na koniec złożył życzenia świąteczne. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

 

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Nie zgłoszono głosów.  

 

Ad 20. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że w okresie międzysesyjnym był 

jurorem konkursu literackiego pn. „Powiat wierszem pisany” dla niepełnosprawnych 

mieszkańców powiatu śremskiego organizowanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Śremie. 

 

Powiedział, że wszyscy radni otrzymają na email informację o złożonej interpelacji do Ministra 

Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu w sprawie utworzenia Muzeum Hymnu Polskiego i 

gen. Józefa Wybickiego w Manieczkach wraz z udzieloną odpowiedzią. 

  

Zostanie również wysłane na email wszystkim radnym pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Poznaniu Delegatura w Lesznie. 

 

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 28 stycznia natomiast sesja jest  

zaplanowana na 29 stycznia. Poprosił aby pani Sekretarz wyjaśniła w jakim trybie odbędą się 

posiedzenia.  

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że posiedzenia odbędą się w trybie zdalnym 

zostanie jednak przeprowadzona kolejna próba (I próba w kwietniu br.) posiedzenia w formie 

wideokonferencji w dniu 18.01.2021 roku.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że w grudniu przypadają ważne rocznice 

między innymi Wydarzenia grudniowe w Trójmieście oraz kolejna rocznica wybuchu stanu 

wojennego w Polsce więc trzeba pamiętać o ofiarach tych wydarzeń. Zbliża się również kolejna 

rocznica Wybuchu Powstania Wielkopolskiego, którą można uczcić wywieszając flagę.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski w imieniu swoim i Rady Powiatu w Śremie złożył 

życzenia Zdrowych i Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia oraz w Nowym Roku 2021 dużo 

zdrowia.  
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Ad 21. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXIV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1338. 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 

 


